# EURASIAN ECONOMIC UNION DECLARATION OF CONFORMITY

#### **EAC**

The applicant is a Limited Liability Company "TRUSTED TEA MAKERS LLC" with state registration number 1147746123337.

Registered address of the Company: Russian Federation, 117449, Moscow, Dmitri Ulianov Street, building 27, office 529. and the location of the Company's activity: Russian Federation, 121471, Moscow, Riabinovayia street, building 32.

Tel: +79036834044.

Email: rzakharkin@mail.ru

represented by the General Director: Ruslan Viktorovich Zacharkin

**declares** that the product is from the tea industry. Packaged in packaging, bags weighing from 50 grams to 250 grams, tin cans weighing from 50 grams to 250 grams, cardboard boxes with an inner bag weighing from 30 grams to 250 grams, cardboard tubes (with aluminum/cardboard/plastic lids) with an inner bag weighing from 30 grams to 250 grams. Bags/Sacks/Boxes weighing from 1 kg to 40 kg. The product assortment is specified in Appendix 1 on one page.

declares: product of tea industry.

the manufacturer Limited Liability Company "TRUSTED TEA MAKERS LLC".

registered address of the Company: Russian Federation, 117449, Moscow, Dmitri Ulianov Street, building 27, office 529. and the location of the Company's activity: Russian Federation, 121471, Moscow, Riabinovayia street, building 32. the products are manufactured in accordance with: TU 11.07.19-003-28935695-2021 "Teas". TU 10.83.13-002-28935695-2021 "Packed baykh tea".

code: ТН ВЭД ЕАЭС: 0902

**Serial production** 

#### meet the requirements:

Technical Regulations of the Customs Union TR CU 021/2011 "On food safety";

Technical Regulations of the Customs Union TR CU 022/2011 "Labeling of Food Products";

Technical Regulations of the Customs Union TR CU 029/2012 "Requirements for the safety of food additives, flavourings and technological aids".

#### **Declaration of Conformity was based on:**

Test Protocol AT11-34 dated November 11, 2024, provided by the Testing Laboratory "ATEST" (unique registration number in the accreditation registry: ROSS RU.32094.IL.00013).

The scheme of Declaration of Conformity: 1d

·

#### additional information:

Storage conditions: store in dry place with no more than 75% relative humidity, away from strong odours. The declaration applies to batches produced starting from the production date of November 7, 2024. The declaration of conformity covers products manufactured from the production date of the selected samples (batches) of products that underwent research (testing) and measurements on November 8, 2023.

The Declaration of Conformity is valid from the date of the registration until November 12, 2027, inclusive.

Stamp of the Company"Trusted Tea Makers LLC " (signature)

Ruslan Viktorovich Zacharkin Applicant's full Name

Reg. Num. of the Declaration of Conformity: EAЭC N RU Д-RU.PA10.B.47978/24

Date of registration of the Declaration of Conformity: November 13, 2024

## EURASIAN ECONOMIC UNION ANNEX No 1

# TO DECLARATION OF CONFORMITY EAЭC N RU Д-RU.PA10.B.47978/24 list of products subject to declaration of conformity TP EAЭC

Code (codes) ТН ВЭД ЕАЭС	Name, types, brands, product models, component parts of a product or complex
0902	"Indigo" loose leaf tea beverage with added plant-based ingredients of "5,5 teArt" series.
	"Classic Black Tea" black kenyan loose-leaf tea of "5,5 teArt" series.
	"Classic Green Tea" black kenyan loose-leaf tea of "5,5 teArt" series.
	"Antistress" herbal tea beverage of "5,5 teArt" series.
	<b>"Energy. Green tea"</b> green tea with herbs and fruits of "5,5 teArt" series.
	"Energy. Black tea" black tea with herbs and fruits of "5,5 teArt" series.
	"Deep Sleep" herbal tea of "5,5 teArt" series.
	"Digestion" herbal tea of "5,5 teArt" series.
	"Slim" green tea with herbs of "5,5 teArt" series.

General Director	
(signature)	



# ЕВРАЗИЙСКИЙ ЭКОНОМИЧЕСКИЙ СОЮЗ ДЕКЛАРАЦИЯ О СООТВЕТСТВИИ



#### Заявитель ОБЩЕСТВО С ОГРАНИЧЕННОЙ ОТВЕТСТВЕННОСТЬЮ "ТТМ"

Место нахождения (адрес юридического лица): 117449, Россия, город Москва, улица Дмитрия Ульянова, дом 27, квартира 529

Адрес места осуществления деятельности: 121471, Россия, город Москва, улица Рябиновая, дом 32 Основной государственный регистрационный номер 1147746123337.

Телефон: +79036834044 Адрес электронной почты: rzakharkin@mail.ru

в лице Генерального директора Захаркина Руслана Викторовича

**заявляет, что** Продукция чайной промышленности. Упакованные в упаковку, пакеты массой от 50 грамм до 250 грамм, банки жестяные массой от 50 грамм до 250 грамм, Картонные коробки с внутренним пакетом массой от 30 грамм до 250 грамм, Картонные Тубусы (с алюминиевой/картонной/пластиковой крышкой) с внутренним пакетом массой от 30 грамм до 250 грамм. Пакеты/Мешки/Короба массой от 1 кг до 40 кг, ассортимент продукции согласно приложению № 1 на 1 листе, ассортимент продукции согласно приложению № 1 на 1 листе.

Изготовитель ОБЩЕСТВО С ОГРАНИЧЕННОЙ ОТВЕТСТВЕННОСТЬЮ "ТТМ"

Место нахождения (адрес юридического лица): 117449, Россия, город Москва, улица Дмитрия Ульянова, дом 27, квартира 529

Адрес места осуществления деятельности по изготовлению продукции: 121471, Россия, город Москва, улица Рябиновая, дом 32 Продукция изготовлена в соответствии с ТУ 11.07.19-003-28935695-2021 «Напитки чайные». ТУ 10.83.13-002-28935695-2021 «Чай байховый фасованный».

Код (коды) ТН ВЭД ЕАЭС: 0902

Серийный выпуск

#### соответствует требованиям

Технического регламента Таможенного союза "О безопасности пищевой продукции" (ТР ТС 021/2011) Технического регламента Таможенного союза "Пищевая продукция в части ее маркировки" (ТР ТС 022/2011)

Технического регламента Таможенного союза "Требования безопасности пищевых добавок, ароматизаторов и технологических вспомогательных средств" (ТР ТС 029/2012)

#### Декларация о соответствии принята на основании

Протокола испытаний № AT11-34 от 11.11.2024 года, выданного Испытательной лабораторией "ATECT" (уникальный номер записи в реестре об аккредитации POCC RU.32094.ИЛ.00013) Схема декларирования соответствия: 1д

#### Дополнительная информация

Условия хранения продукции: хранить в сухом помещении при относительной влажности воздуха не более 75% отдельно от остропахнущих продуктов. Декларация распространяется на партии, произведенные с даты производство начиная от 07.11.2024. Декларация соответствия распространяется на продукцию, изготовленную с даты изготовления отобранных образцов (проб) продукции, прошедших исследования (испытания) и измерения, 08.11.2023 г.

Декларация о соответствии действительна с даты регистрации по 12.11.2027 включительно.

М.П. Захаркин Руслан Викторович (Ф.И.О. заявителя)

Регистрационный номер декларации о соответствии: EAЭC N RU Д-RU.PA10.B.47978/24

Дата регистрации декларации о соответствии: 13.11.2024

# ЕВРАЗИЙСКИЙ ЭКОНОМИЧЕСКИЙ СОЮЗ

### ПРИЛОЖЕНИЕ №1 Лист 1

# к ДЕКЛАРАЦИИ О СООТВЕТСТВИИ ЕАЭС N RU Д-RU.PA10.B.47978/24

Перечень продукции, на которую распространяется действие декларации о соответствии

Код (коды) ТН ВЭД ЕАЭС	Наименование, типы, марки, модели продукции, составные части изделия или комплекса
0902	«Индиго» чайный напиток листовой с добавками растительного сырья серии «5,5 teArt» («5,5 тиАрт»);
	«Indigo» чайный напиток листовой с добавками растительного сырья серии «5,5 teArt» («5,5 тиАрт»);
	«Классический черный» черный листовой кенийский чай серии «5,5 teArt» («5,5 тиАрт»); «Classic Black tea» черный листовой кенийский чай серии «5,5 teArt» («5,5 тиАрт»);
	«Классический зеленый» зеленый листовой кенийский чай серии «5,5 teArt» («5,5 тиАрт»); «Classic Green tea» зеленый листовой кенийский чай серии «5,5 teArt» («5,5 тиАрт»);
	«Антистресс» чайный напиток листовой с добавками растительного сырья серии «5,5 teArt» («5,5 тиАрт»);
	«Antistress» Herbal tea of «5,5 teaArt» series. Чайный напиток листовой с добавками растительного сырья;
	«Энергия. Зеленый чай» зеленый листовой чай с добавками растительного сырья серии «5,5 teArt» («5,5 тиАрт»);
	«Energy. Green tea» Green tea with herbs and fruits of «5,5 teaArt» series. Зеленый листовой чай с добавками растительного сырья;
	«Энергия. Черный чай» черный листовой чай ароматизированный с добавками растительного сырья серии «5,5 teArt» («5,5 тиАрт»);
«Н до П» сь «I»	«Energy. Black tea» Black tea with herbs and fruits of «5,5 teaArt series. Черный листовой чай с добавками растительного сырья;
	«Глубокий сон» чайный напиток листовой ароматизированный с добавками растительного сырья серии «5,5 teArt» («5,5 тиАрт»);
	«Deep Sleep» Herbal tea of «5,5 teaArt» series. Чайный напиток листовой ароматизированный с добавками растительного сырья;
	«Пищеварение» чайный напиток листовой ароматизированный с добавками растительного сырья серии «5,5 teArt» («5,5 тиАрт»);
	«Digestion» Herbal tea of «5,5 teaArt» series. Чайный напиток листовой ароматизированный с добавками растительного сырья;
	«Стройность» зеленый листовой чай ароматизированный с добавками растительного сырья серии «5,5 teArt» («5,5 тиАрт»);
	«Slim» Green with herbs of «5,5 teaArt» series. Зеленый листовой чай ароматизированный с добавками растительного сырья.

Генеральный директор

подпись

Захаркин Руслан Викторович

(Ф.И.О. заявителя)